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Protokół nr Protokół nr Protokół nr Protokół nr 4444/20/20/20/2022224444    

zzzze wspólnegoe wspólnegoe wspólnegoe wspólnego posiedzenia  posiedzenia  posiedzenia  posiedzenia KomiKomiKomiKomisji Budżetu i Infrastrukturysji Budżetu i Infrastrukturysji Budżetu i Infrastrukturysji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Spraw Społecznych    

Rady Gminy MszanaRady Gminy MszanaRady Gminy MszanaRady Gminy Mszana    w dniu w dniu w dniu w dniu 18181818 listopada listopada listopada listopada    2024 2024 2024 2024 r.r.r.r.        

 
Obrady rozpoczęto 18 listopada 2024 r. o godz. 14:30, a zakończono tego samego dnia o 
godz. 17.45. W posiedzeniu wzięło udział 8 na 9 członków Komisji Budżetu i Infrastruktury. 
Obrady Komisji były prawomocne. Obecni: 

1. Gonsior Piotr - Przewodniczący Komisji 
2. Antończyk Paulina - Wiceprzewodnicząca Komisji 
3. Berger Sebastian - Członek Komisji 
4. Bura Roman - Członek Komisji 
5. Kotula Marek - Członek Komisji 
6. Kruczek Barbara - Członek Komisji 
7. Liśnikowski Marek - Członek Komisji 
8. Wita Alojzy – Członek Komisji  

Nieobecna była Radna Szotek Wioleta. 
Lista obecności radnych KBiI stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 7 na 7 członków Komisji Spraw Społecznych. Obrady Komisji 
były prawomocne. Obecni: 

1. Mura Ilona - Przewodnicząca Komisji 
2. Cieślik Marta - Wiceprzewodnicząca Komisji 
3. Bura Roman - Członek Komisji 
4. Liśnikowski Marek - Członek Komisji 
5. Rduch Krzysztof - Członek Komisji 
6. Wawrzyczny Ewa - Członek Komisji 
7. Wita Alojzy - Członek Komisji. 

Lista obecności radnych KSS stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie. Wzięli w nim udział także 
Z-ca Wójta Gminy, Skarbnik, Sekretarz Gminy i pracownicy Urzędu Gminy. Lista obecności 
gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Pkt. 1. Otwarcie posiedzenia 
Wspólne posiedzenie otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i 
Infrastruktury, Pan Piotr Gonsior. Po sprawdzeniu list obecności stwierdził, że obrady każdej 
z komisji są prawomocne oraz powitał radnych i gości. 

Pkt. 2. Przedstawienie porz ądku obrad 
Prowadzący odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów. 
4. Działania Gminy związane z ochroną powietrza. 
5. Projekt budżetu gminy na 2025 rok. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
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Pkt. 3. Przyj ęcie protokołów 
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury z 28 października Radni otrzymali w 
materiałach. Nie było uwag. Prowadzący zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowało 6 członków Komisji Budżetu i Infrastruktury. Było 5 głosów „za”, 1 „wstrzymujący 
się”. Protokół został przyjęty. 
 
Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw 
Społecznej z dn. 4 listopada 2024 r.  Radni otrzymali w materiałach. Nie było uwag. 
Prowadzący zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 6 Radnych. Było 5 głosów „za”, 1 „wstrzymujący 
się”. Protokół został przyjęty. 
Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 Radnych. Było 5 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 
Protokół został przyjęty. 

Pkt. 4. Działania Gminy zwi ązane z ochron ą powietrza 
Informację przedstawił insp. Adam Foltyn z Referatu Gospodarki Komunalnej i Funduszy 
Zewnętrznych. W ramach ochrony powietrza Gmina Mszana wykonuje postanowienia 
zawarte m.in. w „uchwale antysmogowej” oraz w Programie ochrony powietrza dla 
województwa śląskiego.   
Punkt Czyste Powietrze: 

Od 2021 r. w Urzędzie Gminy prowadzony jest Punkt konsultacyjno-informacyjny Programu 
Priorytetowego Czyste Powietrze. Punkt działa na mocy Porozumienia z WFOŚiGW w 
Katowicach. Porozumienie jest aneksowane co roku. Liczba złożonych wniosków (od 
początku istnienia Programu) to: 678, a sumaryczna kwota wypłaconych dotacji wyniosła 
6.269.454,34 (prawie 6,3 mln zł). Są to dane na dzień 30 września 2024 r. (na filarze budynku 
UG wisi tablica informująca o tym). 
• W roku 2023 w Punkcie Czyste Powietrze złożono 72 wnioski o dofinansowanie, a 117 osób 
otrzymało pomoc w złożeniu wniosku o płatność (tzw. rozliczenie). 
• W roku 2024 (do 15 listopada br.) złożono 64 wnioski o dofinansowanie, a ilość rozliczeń 
wyniosła 51. 
Kontrole palenisk: 

Program ochrony powietrza (tzw. POP) dla województwa śląskiego zakłada przeprowadzanie 
kontroli palenisk pod kątem spalania substancji niedozwolonych oraz korzystania ze źródeł 
ciepła, które powinny zostać wycofane.  
Kontrole dzielą się na: planowane, interwencyjne (tzn. donosy) oraz wynikające z ogłoszenia 
Alarmu Smogowego.  
• Liczba planowanych kontroli dla naszej gminy (czyli poniżej 10 tys. mieszkańców) wynosi: 
25. 
• Liczba kontroli interwencyjnych wyniosła (do 15 listopada br.): 5 
• Liczba kontroli podczas Alarmu Smogowego: w sumie 7, gdyż w roku 2024 ogłoszone były 
tylko dwa dni z Alarmem Smogowym (jeden dzień poziom czerwony – 2 kontrole; i jeden 
dzień poziom brązowy – 5 kontroli). 
W 2024 r. została pobrana 1 próbka popiołu do badania (w ramach kontroli interwencyjnej), 
której ekspertyza nie wykryła spalania substancji niedozwolonych.  
  
Dane z CEEB: 
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Z Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków (CEEB) wynika, iż na dzień 15.11.2024 r. w 
gminie Mszana znajduje się 300 kotłów (tzw. kopciuchów) czyli kotłów poniżej klasy 3 lub dla 
których nie ma potwierdzenia o klasie kotła (brak tabliczki znamionowej).  
Mszana: 128;  
Gogołowa: 49;  
Połomia: 108.  
W roku 2024 zostało wprowadzonych 59 aktualizacji deklaracji.  
Zgodnie z uchwałą antysmogową dla woj. śląskiego, od 1 stycznia 2022 r. korzystanie z 
kotłów starszych niż 10 lat jest nielegalne. Uchwała ta obowiązuje od 1 września 2017 r. i 
dotyczy wszystkich użytkowników kotłów na paliwo stałe. Oznacza to, że wszyscy, którzy 
użytkują stare kotły węglowe, muszą je wymienić na nowe, co najmniej klasy 5-tej (wg normy 
PN-EN 303-5:2012) lub zastosować inne źródła ciepła (np. kotły gazowe, pelletowe lub 
pompy ciepła).  
Termin wymiany kotła zależy od tego, czy piec posiada tzw. tabliczkę znamionową i jak długo 
jest eksploatowany (licząc od daty jego produkcji). Wiek użytkowanego kotła liczy się wg 
stanu na 1 września 2017r, czyli dnia, w którym zaczęła obowiązywać uchwała antysmogowa. 
DATY WYMIAN KOTŁÓW: 
• Kotły bez tabliczki znamionowej, kotły powyżej 10 lat: wymiana do 31.12.2021 r. (czyli 
kotły z roku produkcji 2006 i starsze) 
• Kotły od 5 do 10 lat: wymiana do 31.12.2023 r. (czyli kotły z lat produkcji 2007 do 2012) 
• Kotły poniżej 5 lat: wymiana do 31.12.2025 r. (czyli kotły z lat produkcji 2013 do 
31.08.2017) 
• Kotły posiadające 3 klasę i 4 klasę (wg. normy PN-EN 303-5:2012): wymiana do 31.12.2027. 
 
Temat uzupełniła Kierownik Referatu GKiFZ Pani Dorota Rajszys przedstawiając informacje o 
dotacjach udzielanych mieszkańcom na wymianę przestarzałego źródła ciepła w ramach 
Programu Ograniczania Niskiej Emisji. Gmina na ten cel zaciągnęła pożyczkę z WFOŚiGW w 
Katowicach. W bieżącym roku podpisano 30 umów, w tym:  
4 – wymiana kotła węglowego na kocioł na pellet 
21 – wymiana kotła węglowego na kocioł gazowy 
3 – wymiana kotła węglowego na pompę ciepła 
2 – wymiana kotła gazowego na kocioł gazowy. 
Umowy dotacji należy rozliczyć do 15 grudnia 2024 roku. Kwota na ten cel – 198,9 tys. zł. 
 
Pytania zadawali: 

• Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Pan Piotr Gonsior – w sprawie wysyłki 
pism do mieszkańców, którym kończy się termin użytkowania starego kotła, z 
przypomnieniem o konieczności wymiany i wskazaniem możliwych źródeł pozyskania 
dofinansowania, o co wnioskowała Komisja.  

• Odp. Kierownik Doroty Rajszys – Pisma są przygotowywane i sukcesywnie wysyłane. 

• Przewodniczący zauważył, aby przy planowaniu ewentualnych dotacji na przyszłe lata,  w 
pierwszej kolejności uwzględnić tych mieszkańców, którzy mają kotły pozaklasowe lub 
powyżej 10 lat. 

• Na pytanie Radnego Alojzego Wita jak duże jest zainteresowanie mieszkańców 
Programem Czyste Powietrze, insp. Foltyn odpowiedział – ilość obecnie składanych 
wniosków jest nieco mniejsza niż w 2022 roku, kiedy był boom na te dotacje, być może 
dlatego, że można było w jej ramach zakupić także nowy piec węglowy 5 klasy. Obecnie 
kotły na węgiel nie są już dotowane. Dotację z CP można uzyskać na piec  gazowy, na 
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pellet lub pompę ciepła. Muszą to być urządzenia wpisane na tak zwaną „listę urządzeń 
zielonych ZUM”. 

• Radny Marek Kotula zadał pytanie o tryb postępowania w przypadku stwierdzenia 
podczas kontroli, że mieszkaniec używa starego pieca, którego nie powinien już używać. 

• Odp. insp. Foltyn – kontrolujący przekazują pouczenie o obowiązku wymiany, wskazują 
możliwości pozyskania dofinansowania i wyznaczają datę re-kontroli w terminie do 6 
miesięcy. Jeśli ponowna kontrola wykaże, że mieszkaniec nie spełnił wymogów uchwały 
antysmogowej, zostaje wobec niego wszczęte postępowanie. Do tej pory nie było takich 
przypadków. 

Po dyskusji Prowadzący obrady zamknął ten punkt porządku obrad. 

Pkt. 5. Projekt budżetu gminy na 2025 rok 

Projekt budżetu na 2025 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2031 Radni 
otrzymali w dniu 14 listopada. Został on również złożony przez Wójta Gminy do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej.  
Łączna kwota planowanych dochodów budżetu wynosi 69.210.669,47 zł, w tym: 

1) dochody bieżące w wysokości 54.550.296,40 zł  
2) dochody majątkowe w wysokości 14.660.373,07 zł. 
Łączna kwota planowanych wydatków budżetu wynosi 68.949.848,00 zł, w tym: 

1) wydatki bieżące w wysokości 51.148.876,19 zł  
2) wydatki majątkowe w wysokości 17.800.971,81 zł. 
Różnica między dochodami i wydatkami budżetu w kwocie 260.821,47 zł, stanowi nadwyżkę 
budżetu Gminy, którą przeznacza się na spłatę kredytów i pożyczek. Przedstawiła również 
wnioski budżetowe wszystkich jednostek, które było w sumie o 10 mln złotych wyższe od 
planowanych na przyszły rok dochodów budżetu. 
Skarbnik Gminy Małgorzata Gąsior omówiła wnioski jednostek składane do projektu 
budżetu. Były one o ponad 10 mln złotych wyższe, niż planowane dochody, dlatego 
konieczne było obcinanie wydatków. Zostały omówione rozchody – spłaty pożyczek i 
kredytów, założone kwoty na funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami komunalnymi 
oraz wydzielona kwota na Fundusz Sołecki.  Skarbnik omówiła zmiany w ustawie o 
dochodach jst. 
Radni zadawali pytania w sprawie zadłużenia, perspektyw środków ze sprzedaży gruntów i 
upoważnienia Wójta Gminy do zaciągania zobowiązań z tytułu kredytów na pokrycie 
występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu Gminy. 
 
Po zakończeniu zadawania pytań i dyskusji Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poprosił radnych o  przygotowanie propozycji zmian i przesunięć środków w budżecie, które 
radni przedstawią na kolejnej komisji oraz o ewentualne przesłanie ich na e-mail w celu 
zapoznania się z propozycjami przez  pracowników Urzędu Gminy. 
Skarbnik wskazała, że ewentualne zmiany do projektu muszą uwzględniać wydatki 
obligatoryjne i wynikające z zawartych umów, a w przypadku wprowadzania nowych zadań 
należy wskazać źródło ich pokrycia. 
 
Następnie został omówiony projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2031. 
Wynikła dyskusja na temat planowanych inwestycji, możliwości pozyskiwania 
dofinansowania, remontów dróg i szkód górniczych. Uzgodniono, że na posiedzenie KBiI w 
marcu przyszłego roku zostaną zaproszeni przedstawiciele kopalni w temacie szkód 
górniczych. 
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Następnie Komisje głosowały nad wprowadzeniem do projektu budżetu zadania z wniosku 
Radnej Barbary Kruczek o zabezpieczenie środków w kwocie 16.000 zł na budowę 
oświetlenia ul. Ładnej w Mszanie, na którą jest już gotowy projekt. 
Z KSS głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”.  
Z KBiI głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”.  
Skarbnik poinformowała, że zadanie to jest wprowadzone w przedstawionym projekcie 
budżetu. Zabezpieczono na nie kwotę 19.000 zł (dodatkowo na koszty nadzoru). 

Pkt. 6. Sprawy bie żące 
W sprawach bieżących głos zabierali: 

• Mieszkaniec Pan Jarosław Wala zadał pytanie Z-cy Wójta: w związku z ostatnią naszą 
rozmową na sesji RG i Pana wypowiedzią, proszę powiedzieć, jaka jest różnica w 
postępowaniach przetargowych w roku 2023 i 2024, przeprowadzonych przez UG, które 
dotyczą gospodarki odpadami komunalnymi w naszej Gminie. Skąd mają być odbierane 
odpady komunalne od Mieszkańców Gminy zgodnie z zapisami w tych procedurach 
przetargowych? Zwracam uwagę, że sprawa jest bardzo poważna. 

• Odp. Z-cy Wójta – odpowiedź zostanie udzielona po sprawdzeniu umów. 
 
Następnie opiniowano projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy:  

− projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok, 

Projekt omówiła Skarbnik Gminy.  
Wynikła dyskusja. 
Po zakończeniu dyskusji Prowadzący obrady poddał projekt do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

− projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o 

podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochrony zwierząt i 

innych ustaw powiązanych tematycznie, 

Projekt Radni otrzymali w materiałach. Został on przygotowany na wniosek Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji z dnia 22 sierpnia 2024 r. 
Do projektu nie było pytań.  
Prowadzący obrady poddał projekt do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 7 Radnych. Było 6 głosów „za”, 1 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się”.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 8 Radnych. Było 7 głosów „za”, 1 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

− projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Rady Powiatu Wodzisławskiego z petycją w 

sprawie wystąpienia do gmin powiatu wodzisławskiego o wsparcie finansowe 

działalności Ośrodka Wsparcia w Połomi, 

Projekt Radni otrzymali w materiałach. Został on przygotowany na wniosek Komisji Budżetu i 
Infrastruktury z dnia 28 października 2024 r. 



 6 

Do projektu nie było pytań.  
Prowadzący obrady poddał projekt do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Dalej w sprawach bieżących głos zabierali: 

• Radny Sebastian Berger zadał pytanie, czy został już rozstrzygnięty przetarg na odbiór 
odpadów? 
Odp. Z-cy Wójta – nastąpiło otwarcie ofert. Wpłynęły dwie oferty: Firmy Eko z Rybnika na 
kwotę 2.864.191,39 zł oraz firmy Eko-Glob na kwotę 3.224.276,65 zł. Oferty obecnie są 
sprawdzane. 

 
Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury poprosił, aby do następnego 
posiedzenia członkowie Komisji przesłali mu propozycje do planu pracy KBiI na 2025 rok. 
 
Następnie, odnosząc się do wniosków Komisji z posiedzenia wspólnego z dn. 4 listopada br., 
Prowadzący obrady zapytał, na kiedy Urząd Gminy może przygotować wykazy dróg, z 
wszystkimi danymi, o które prosiły Komisje? 
Odp. Sekretarz Gminy Pani Joanny Szymańskiej – po analizie uznano, że zasadne będzie 
stworzenie jednego dokumentu, obejmującego sieć wszystkich dróg na terenie gminy z 
informacjami na temat ich stanu prawnego, wykazu działek itd. Taki dokument zostanie 
stworzony w programie Exell do końca bieżącego roku. Natomiast do końca lutego 2025 roku 
dokument zostanie uzupełniony o dodatkowe tabele z informacjami na temat dat 
remontów. 
Przewodniczący KBiI poddał pod głosowanie zaakceptowanie tych terminów.  
Głosowało 8 Radnych, było 8 głosów „za”. Komisja zaakceptowała terminy przygotowania 
dokumentu. 
 
Więcej pytań i głosów nie było. 

Punkt 7. Zako ńczenie posiedzenia 
Po wyczerpaniu porządku obrad, o godz. 17.45, Przewodniczący KBiI Piotr Gonsior zamknął 
wspólne posiedzenie Komisji. 
 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
/-/  
Piotr Gonsior 
 
 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 
/-/  
Ilona Mura 
 
 
Protokołowała:   
/-/  
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Mirosława Książek-Rduch 
 

 

 

 

Wnioski Komisji Budżetu i Infrastruktury z posiedzenia w dn. 18.11.2024 
 

1. Wniosek o wprowadzenie do projektu budżetu zadania z wniosku Radnej Barbary Kruczek 
o zabezpieczenie środków w kwocie 16.000 zł na budowę oświetlenia ul. Ładnej w Mszanie. 
Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym. Głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”.  
 
2. Komisja zaakceptowała terminy przygotowania dokumentu, obejmującego sieć wszystkich 
dróg na terenie gminy z informacjami na temat ich stanu prawnego, wykazu działek itd. Taki 
dokument zostanie stworzony w programie Exell do końca bieżącego roku. Natomiast do 
końca lutego 2025 roku dokument zostanie uzupełniony o dodatkowe tabele z informacjami 
na temat dat remontów. 
Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym. Głosowało 8 Radnych, było 8 głosów „za”. 
 
Opinie do projektów uchwał w sprawie: 

− a/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2024 rok 
Głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

− b/ wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochrony zwierząt i innych ustaw 
powiązanych tematycznie 

Głosowało 8 Radnych. Było 7 głosów „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

− c/ wystąpienia do Rady Powiatu Wodzisławskiego z petycją w sprawie wystąpienia do 
gmin powiatu wodzisławskiego o wsparcie finansowe działalności Ośrodka Wsparcia w 
Połomi 

Głosowało 8 Radnych. Było 8 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wnioski Komisji Spraw Społecznych z posiedzenia w dn. 18.11.2024 

 

Wniosek o wprowadzenie do projektu budżetu zadania z wniosku Radnej Barbary Kruczek o 
zabezpieczenie środków w kwocie 16.000 zł na budowę oświetlenia ul. Ładnej w Mszanie. 
Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym. Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”.  
 
Opinie do projektów uchwał w sprawie: 

− a/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2024 rok 
Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

− b/ wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochrony zwierząt i innych ustaw 
powiązanych tematycznie 

Głosowało 7 Radnych. Było 6 głosów „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

− c/ wystąpienia do Rady Powiatu Wodzisławskiego z petycją w sprawie wystąpienia do 
gmin powiatu wodzisławskiego o wsparcie finansowe działalności Ośrodka Wsparcia w 
Połomi 

Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 


